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Kippenboer samen met deurwaarder naar
markt in Deinze
nieuws

Pluimveehouder André Verbist uit Kieldrecht trekt vandaag samen met een
gerechtsdeurwaarder naar de markt van Deinze, waar de pluimveecommissie samenkomt.
"Ze spelen met onze centen en dat moet stoppen. Het wordt tijd dat onze belangen
verdedigd worden", zegt de boer in Het Nieuwsblad. "We moeten toewerken naar een
systeem waarin de richtprijs op zijn minst altijd gelijk staat met de kostprijs".
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Pluimveehouder André Verbist uit Kieldrecht trekt vandaag samen met een gerechtsdeurwaarder
naar de markt van Deinze, waar de pluimveecommissie samenkomt. "Ze spelen met onze centen en
dat moet stoppen. Het wordt tijd dat onze belangen verdedigd worden", zegt de boer in Het
Nieuwsblad. "We moeten toewerken naar een systeem waarin de richtprijs op zijn minst altijd gelijk
staat met de kostprijs".
André Verbist leidt sinds 1991 een éénmanszaak, gespecialiseerd in het kweken van slachtkuikens.
Hij vindt dat de pluimveehouders al jaren afgezet worden. "De pluimveecommissie bestaat uit twaalf
leden, waarvan zes producenten en zes slachters. Zij onderhandelen over de richtprijs, die voortkomt
uit een compromis. In principe moeten die zes producenten onze belangen verdedigen, maar daar
merk ik niks van".
Volgens hem wordt er geen rekening gehouden met de kostprijs voor het kweken van slachtkuikens.
"Daar komt nog eens bij dat we voor het laden of verhandelen van onze kuikens nog eens vijf cent
per kilogram moeten betalen. Dit allemaal zonder enige inspraak te hebben. Ik verkoop mijn
slachtkuikens verdorie onder de productieprijs". Vandaag trekt hij met een gerechtsdeurwaarder naar
de markt van Deinze, dat al twee eeuwen bekend staat als het nationaal pluimveecentrum. De
pluimveecommissie vergadert er in het gemeentehuis onder voorzitterschap van Leo Pardon, de
Deinse stadsontvanger.
"Ik neem de gerechtsdeurwaarder mee zodat hij de statuten en de publicaties kan opvragen. Ik heb
ook al twee advocaten op de zaak gezet. Drie weken geleden heb ik al een aangetekende brief
gestuurd dat de richtprijzen niet door de beugel kunnen en dat het geld ergens anders blijft hangen.
Het probleem ligt ook bij slachtbedrijf Nollens. Ze bepalen de markt", aldus Verbist. Hij hoopt het
bestaande systeem omver te werpen. "Daarom roep ik al mijn collega's op om op woensdagen naar
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de markt van Deinze te komen om zelf vast te stellen wie met onze centen speelt en om de personen
die onze belangen moeten verdedigen aan te porren om hun verantwoordelijkheid op te nemen".
"Tegen een hogere prijs raak je het pluimvee momenteel gewoon niet kwijt", reageert Leo Pardon.
"Als ik de situatie van nu vergelijk met negen jaar geleden, is er nu veel meer buitenlandse
concurrentie. Warenhuizen kochten toen nog uitsluitend in op de Belgische markt en nu schuimen ze
de internationale markt af. Ze kopen waar het op dat moment het goedkoopst is, of dat nu in
Duitsland, Italië of België is".(KS)
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